
Bestyrelsesmøde d. 21.11.2024 kl. 18.30 
 
Afholdes ved Hanne Mette 
 

1. Opsamling fra bestyrelsesmøde d. 20.06.24 12.09. 24 
 

Brønde udskiftes / opdatering ved Helle: 
Udskiftning af brønd ved nr. 3 20/9-2024 

 
2. Økonomi / budget – kontingent ved Klaus 

 
Orientering om årets forbrug. 
Udgifterne har været lidt større end indtægterne. 

 
3. Vedtægter 

Bestyrelsen har været i kontakt med Penta Advokater for at få 
vejledning i vedtægterne. 
Bestyrelsen arbejder videre, men forventer ikke at have rettelser til 
førstkommende generalforsamling. 
 
Forslag om at orientere om, hvilke ændringer som bestyrelsen 
påtænker, således at det er muligt at vurdere, hvorvidt det er 
realistisk at grundejerne vil godkende de påtænkte ændringer. 

 
4. Nytårskur 

Britta vil gerne handle ind til ”Nytårskur” – champagne, kransekage 
og snolder. 
Invitation lægges på Facebook og i postkassen til dem, som ikke har 
adgang til Facebook. 
Vi mødes ved flagstangen kl. 14. 
 

5. Fliser ved Simon 
Britta kontakter Simon og beder ham fjerne sine fliser inden 31. 
december 2024. 

 
6. Dato for generalforsamling 

Dato: 18/3-2025 kl. 18 – Britta booker lokale. 
På valg er:  
Britta (kan genvælges for 2 år) 
Klaus (kan gen vælges for 1 år)  
Helle (ønsker ikke genvalg). 
Jesper (suppleant) 
 

 



7. Mødedatoer 2025 
Næste møde 6. februar 2024 kl. 19.00 hos Britta. 
 
 

 
8. Vedligeholdelse af carporte 

Carportene skal males hver 6. år.  
Der gives deadline for ejere af carporte, som ikke overholder 
retningslinjerne.  
Hvis ejer af u. malede carporte ikke overholder deadline sørger 
bestyrelsen for at carporten bliver malet, og regningen betales af 
ejer. 
 
Obs! De øverste brædder på carportene ved Skinnermarksvej er i 
forfald og skal skiftes inden for de kommende få år. 
 

9. Kontingentfritagelse – helt eller delvist 
Formuleringen omkring kontingentfritagelse laves om. 

 
10. Evt. 

Klaus: Søen ved Amtsgården bliver ordnet, da den er plaget af 
invasive alger. 
Anne: Vi skal overveje at renovere bænkene på legepladsen, da 
siddebrædderne er rådne. 
 
Referent Anne 
 

  
 


